

Ref : **ADM/LMN/2024/49** المرجع :
Date: **07/05/2024** التاريخ :

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Al Bateen, Abu Dhabi

الموقع : البطين، أبوظبي

Subject : New Signage Buoys (Special Markers) Deployment

الموضوع : تركيب عوامات جديدة بلافتات إرشادية (علامات ملاحة خاصة)

In line with our ongoing commitment to improve safety for waterway users in Abu Dhabi waters, we are pleased to announce the successful deployment of 03 signage buoys at Al Bateen waterfront. The specific locations of these vital signages are presented in the attached map.

All Mariners/Marine Operators are advised to keep a sharp lookout, follow the safety instructions marked on the signage buoys and navigate with caution, while transiting through this area.

Coordinates and specification of new Signage buoys are attached.

في إطار التزامنا المتواصل بتعزيز سلامة مستخدمي الممرات المائية في إمارة أبوظبي، يسرنا أن نعلن عن نجاحنا في تركيب 3 عوامات بلافتات إرشادية في الواجهة المائية لمنطقة البطين. تتضمن الخريطة التوضيحية المرفقة المواقع الخاصة بهذه العوامات الإرشادية.

يُنصح جميع البحارة والمشغلين البحريين بتخفي الحذر، واتباع إرشادات السلامة الموضحة على العوامات الإرشادية والإبحار بحذر أثناء المرور عبر هذه المنطقة.

يمكنكم الاطلاع على إحداثيات الموقع ومواصفات العوامات الإرشادية في الجدول المرفق.



سيف المهيري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيحية واحداثيات الموقع
Illustrative Map and coordinates



Al Bateen Marina # ID	Position (Lat/Long)	Type	Light Characteristics	Instructions
SB-15A	24 27.125 N 054 19.750 E	Special Mark/Signage Buoy	FL Y 5sec	5 Knots Speed Limit / No Jet Skiing
SB-15B	24 27.239 N 054 19.800 E	Special Mark/Signage Buoy	FL Y 5sec	5 Knots Speed Limit / No Jet Skiing
SB-15C	24 27.144 N 054 20.079 E	Special Mark/Signage Buoy	FL Y 5sec	5 Knots Speed Limit / No Jet Skiing